
Przez pryzmat wartości. Co po pandemii   str.17

Czy będzie lepiej? Hmm? chciałbym bardzo, aby nastąpił powrót do tak zwanej ?normalności?,
ale obawiam się, że nie ma ku temu przesłanek, chociaż właśnie zapowiedziano wielkie
poluzowanie obostrzeń. Nie ma w tej chwili żadnych wiarygodnych przewidywań, w jakim
kierunku będzie się rozwijała tak zwana pandemia i co dalej, co po niej.
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